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                                    19.00-21.00 
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Ärende Notering Ansvar 
Föregående 
protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det. 
 

 
 

Budget Resultatrapporten ser bra ut. 
Budgeten för nästa år ska vara inne 29/11, för att tas på huvud 
styrelsemötet 6/12. Vi träffas den 11/11 och börjar det arbetet.  

 

Domar- 
utbildning 

Innebandyförbundet hörde av sig förra veckan och önskade att 
vi kunde utbilda två domarpar för att döma grön nivå nu under 
denna säsong. Vi har intervjuat spelare i F04/06, herr utv och 
vissa i herrlaget,  för att se om det fanns några intresserade. 
Och det fanns det. Vi har lottat vilka som får gå. Kursen 
kommer troligen att hållas redan till veckan. Exakt datum får 
vi veta imorgon. 
 

 

Physical 
Litteracy 

Steg 2, preliminärt tisdag 8/12 kl. 18.30-19.30 med F09/10 i 
Hammarhallen - och då bjuder vi in ledarna till alla yngre lag, 
även om man inte har gått steg 1. Ledarna får stå utspridda på 
läktaren och titta på. 
Sedan har han uppvärmning med herrlaget kl 19.30-20.15 och 
då är ledarna i de äldre lagen välkomna att stå på läktaren och 
se på det.  

 
 
 
 
 
 
 
 

Målvakts- 
träningar äldre 
och yngre 

Det var inte så många på sista målvaktsträningen för de äldre, 
men träningen var väldigt bra. 
Målvaktsträning för de yngre är den 18/11 kl. 18-19 och då är 
det för lagen P12, F12, P11, F11, P10, F09/10 och denna gång 
vill vi ha ca 6-8 skyttar från F09/10. 
Målvaktsträning för de äldre 2/12 kl. 18-19.  
 
Målvaktsträning  för de äldre till våren, föreslår vi: 
20/1 kl. 18-19, Herrar utv är skyttar, Peter ansvarar 
10/2 kl. 18-19, F04/06 skyttar, Lotta ansvarar 
3/3 kl. 18-19, Herrlaget skyttar, Katarina H ansvarar 
Men vi måste kolla med Oskar om han kan då. 
 
Målvaktsträning för de yngre: 

 



27/1 kl 18-19 Katarina och Stina ansvarar 
17/2 kl. 18-19 Katarina och Stina ansvarar 
 
 

Inköp Vi har beställt lekband, stegar, rockringar, ärtpåsar och platta 
koner.  
Vi har även köpt nya västar, målvaktsbyxor, taktiktavlor, 
whiteboardpennor, bollväskor, knäskydd, målvaktshjälmar, 
bollar. 
 
Vi kommer att beställa ledar t-shirtar. 
 
Vi skriver nu på allt material till vilken hall de ska tillhöra, 
och att de tillhör Svifs ib och hoppas då att allt får vara kvar i 
rätt förråd.  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Dokument till 
lag det första 
året det är dags 
för matcher 

Vi gick igenom ett informationsdokument som vi tänker maila 
till alla ledare i de yngsta lagen. 
 
 
 
Sedan hoppas vi att alla ledare har läst all information om hur 
vi gör på matcher nu i corona tider. Alla lag är skyldiga att 
följa de dokument vi har skickat ut, inga egna varianter. Allt 
för att vi ska hålla coronan borta.  
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Hallarna Vi har städat förråden i hallarna ordentligt vid två tillfällen, 
men sedan har vi även varit tvungna att städa förråden ca 1 
ggn/vecka. Ledarna får inte ta med sig material från förråden 
och ta dem till en annan hall. Lämna förråden så som ni vill 
finna dem. Nu måste vi märka alla saker med vilken hall de 
tillhör. 
Kommunen ska fixa målen, lysrör i tex Liljas korridor, 
stroppar till sargerna.  
Planerna är väldigt dammiga efter några matcher, hur kan det 
lösas? 
Om ni ledare upptäcker några fel i hallarna meddela gärna 
Jesper Sydlen jesper@sydlen.se eller  
Peter Albinsson  peteralbinsson@live.se 
 
 
 

 

mailto:jesper@sydlen.se
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Noterats av Katarina E 

Ledare som ej 
lämnat in utdrag 
i belastnings- 
registret 
 

Vi har enbart en person som inte har lämnat in utdraget, och 
åtgärder kommer att vidtas 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Taggar Många taggar fungerar inte vid tex match, vilket till stor del 
kan bero på att man inte har uppdaterat dem på tex Lilja. Vid 
match så fungerar inte taggarna tidigare än 60 min innan 
match, men efter nyår tror Peter att man kan få så att man tar 
sig in 90 min innan match (systemet ska uppdateras) Om 
taggarna inte fungerar så hör av er till kommunen, Peter 
Lundström peter.lundstrom@vannas.se Vi i sektionen kan inte 
lösa det 

 

Kansliet  Kan vi ha en ruta överst på föreningens hemsida om adress, 
telnr, mailadress, öppettider och vad kansliet kan hjälpa till 
med? Vi uppdaterar vår innebandysida 

 

Bingo/ 
bingolotter 

Bingon i fredags blev inställd.  
Vi har bestämt vilka lag som ska hålla i bingon framöver, men 
vi gissar att även de blir inställda.  
 
Bingolotterna i år var plötsligt dubbelt så dyra. Det är 5 
bingospel i år på en enkellott. Trots att de är dyrare i år så ska 
varje spelare sälja 3 lotter var, där förtjänsten går till 
sektionen. Om lagen säljer mer så går hela förtjänsten till 
laget.  
 

 

Övriga frågor “Vår förening vill”, en utbildning för sektionen och så 
småningom våra ledare. Vi i sektionen ska få koder och göra 
en enkät enskilt. 
 
Vice ordf i innebandyförbundet har hört av sig för att höra vad 
vi som förening vill fokusera på och utveckla.Vi funderar på 
olika frågor 
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